



For Immediate Release

August 18, 2008

USAID Delivers Mosquito Nets to Kassala Teaching Hospital

On August 3, the United States Agency for International Development (USAID) delivered 200 mosquito nets to Kassala Teaching Hospital in Kassala State, eastern Sudan. The hospital administration, including the hospital's managing director, medical director, and registrar senior surgeon accepted the donation and thanked the U.S. delegation for supporting the hospital's staff and the health of its patients.

The Kassala Teaching Hospital was built in 1907 and serves the rural population throughout Kassala State. During his visit to Kassala State in May, U.S. Chargé d'Affaires Alberto M. Fernandez visited the teaching hospital. The hospital administration requested U.S. assistance to procure bed nets for inpatients. The Chargé asked for USAID assistance in procuring and delivering the mosquito nets to the hospital.

The United States is the single largest donor to Sudan, contributing nearly US\$4 billion toward assistance in Sudan and eastern Chad since 2005.

For more information on USAID programs in Sudan, please visit the following website:

<http://www.usaid.gov/sudan>

نشرة صحفية

هيئة المعونة الامريكية توزع "ناموسيات" لمستشفى كسلا التعليمي

في اليوم الثالث من اغسطس 2008 قامت هيئة المعونة الامريكية بمنح مئتي " ناموسية" لمستشفى كسلا التعليمي، بولاية كسلا في شرق السودان. حضر تسليم المنحة عدد من كبار الاداريين بالمستشفى ومنهم المدير التنفيذي ومدير الادارة الطبية وكبير الجراحين اللذين تقبلوا المنحة بالشكر الجزيل والعرفان للوفد الامريكي على دعمهما لادارة المستشفى واهتمامهم بمرضى المستشفى.

انشئت مستشفى كسلا في عام 1907 حيث انها تخدم كافة سكان الولاية. وقد طلبت ادارة المستشفى من السيد البرتو فرنانديز القائم بالاعمال الامريكي خلال زيارته في مايو لولاية كسلا وتفقده للمستشفى ان تمد الولايات المتحدة يد العون لشراء "ناموسيات" لنزلاء المستشفى. وقام فرنانديز بدوره بنقل طلبهم للجهات المختصة بهيئة المعونة الامريكية التي قامت من جهتها بتنفيذ الطلب وتسليمه لادارة المستشفى بكسلا.

تعتبر الولايات المتحدة هي اكبر دولة مانحة للسودان وشرق تشاد، حيث بلغت مساعدتها للدولتين اكثر من 4 بليون دولار امريكي منذ عام 2005.

للمزيد من المعلومات حول مساعدات هيئة المعونة الامريكية يمكنك زيارة الموقع:

<http://www.usaid.gov/sudan>